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Spørgsmål nr. S 1710 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til:  

Dato: 19. juli 2021 

Stillet af: Mette Thiesen (NB)  

Hvad er ministerens generelle holdning til, at nogle plejehjem tilbyder et 

enkelt spartansk gæsteværelse, som beboerne kan leje for et symbolsk 

beløb til deres overnattende gæster, der eksempelvis kommer langvejsfra for 

at besøge deres kære, og mener ministeren, at de spartanske 

gæsteværelser på plejehjem udgør et konkurrenceproblem og derfor bør 

nedlægges?  

(Spm. nr. S 1710). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen i JydskeVestkysten af 19. juli 2021: »Revision: Nu er 

det slut med at leje et gæsteværelse på plejehjemmet«.  

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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